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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 

ktoré sa konalo 23. februára 2023 
 
 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:   M.Gabriš, J.Pánov  
Zapisovateľka: Ing. L. Kopačková 
 
 
K bodu 1. – Otvorenie zasadnutia 
 

 Starosta obce Ing J. Šamaj viedol zasadnutie. Starosta obce skonštatoval, že  vzhľadom 
na počet prítomných  poslancov 7, je zasadnutie uznášaniaschopné.  Privítal prítomných. 
 
 
K bodu 2. – Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 
 

Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia s tým, že navrhol doplniť za bod 1. bod: 
Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva. Poslanci hlasovali o programe 
zasadnutia OZ v nasledovnom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 
3. Stav plnenia uznesení OZ 
4. Žiadosť o udelenie súhlasu s umiestnením rozvodov nad povrchom zeme od spoločnosti 

Kinet s.r.o. Diviaky nad Nitricou 
5. Zmena v územnoplánovacej dokumentácie v schválenom „Územnom pláne obce Dulov“ 
6. Žiadosť o vydanie súhlasného stanoviska na elokované pracovisko Súkromnej základnej 

umeleckej školy so sídlom v Tuchyni 
7. Návrh Zmluvy o odvádzaní odpadových vôd  medzi dodávateľom služby Obcou Dulov 

a producentom odpadových vôd Obcou Horovce 
8. Návrh Zápisu do kroniky za rok 2022 
9. Správa o činnosti  
10. Rôzne  
11. Diskusia 
12. Záver 

 
K uvedenému bolo prijaté Uznesenie č. 15/2023  
 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
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K bodu 3. – Stav plnenia uznesení OZ 
 

Informáciu k bodu predniesla Ing. L.Kopačková. Všetky uznesenia z predchádzajúceho 
OZ boli splnené. 

 

Uznesenie č. 6/2023 za E/ - zmluva o podmienkach odvádzania odpadových vôd medzi obcou 
Dulov a obcou Horovce bola prepracovaná a doplnená v zmysle schválených uznesení a zaslaná 
právnemu zástupcovi obce Horovce. 
 

Uznesenie č. 7/2023 za C/ - zmluva o dlhodobom prenájme pozemku je vypracovaná 
a pripravená na jednotlivé, individuálne  podpisovanie s vlastníkmi pozemkov.  
 

Uznesenie č. 8/2023 za B/ - spoločné pracovné stretnutie so zástupcami Urbárskej obce Dulov sa 
uskutočnilo 9. februára 2023 v priestoroch zasadačky KD.  
 

Uznesenie č. 11/2023 za C/ - zmluva bola vypracovaná, odkonzultovaná s právnym zástupcom 
obce a zaslaná dodávateľovi danej služby spoločnosti Arkon ateliér s.r.o.  na pripomienkovanie.     

 
K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 16/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 4 - Žiadosť o udelenie súhlasu s umiestnením rozvodov nad povrchom zeme od 
spoločnosti Kinet s.r.o. Diviaky nad Nitricou 
 

  

Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predložil Ing.M.Mišovec.  

Spoločnosť Kinet nadväzuje spoluprácu so spoločnosťou Stredoslovenská distribučná, 
a.s., ktorá má záujem o výstavbu optickej siete aj v našej obci.  Po jej výstavbe bude spoločnosť 
Kinet v rámci voľnej kapacity oprávnená poskytovať prístup k internetu aj občanom. Optická 
sieť bude realizovaná vzdušnými rozvodmi t.j. v súbehu s aktuálnym elektrickým vedením po 
jestvujúcich elektrických stĺpoch. Na pridávanie rozvodov a vedení k existujúcim nadzemným 
rozvodom a vedeniam sa nevyžaduje súhlas. Ale nakoľko má spoločnosť záujem poskytovať 
služby aj občanom a bude potrebné zriadiť tzv. domové prípojky smerujúce od optickej siete 
smerom k napájanej nehnuteľnosti, je v tomto prípade potrebný súhlas  obce s umiestnením 
optických prípojok nad povrchom zeme v zastavanom území obce Dulov. 
 
K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 17/2023 
 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
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K bodu 5. - Zmena územnoplánovacej dokumentácie v schválenom „Územnom pláne obce 
Dulov“ 
 
 

Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesol M.Gabriš.  

Platný územný plán obce bol schválený Obecným zastupiteľstvom dňa 6.11.2019 
uznesením č. 53/2019. V prípade lepšieho a komplexnejšieho priestorového riešenia 
usporiadania a funkčného využitia územia môže byť Územný plán doplnený schválenými 
dodatkami, alebo nanovo schválený.   

Spoločnosť  LIPATECH s.r.o. Dubnica nad Váhom požiadala o rozšírenie Územného 
plánu v priemyselnej zóne v lokalite Luštek v časti pri bývalom areály JRD o p.č. KNC 739/8. V 
takomto prípade sa odporučuje postupovať podľa §19  zákona č. 50/1976 Zb. Stavebný zákon. 
Náklady spojené s obstaraním územnoplánovacej dokumentácie, alebo aj jej zmeny uhrádza 
orgán územného plánovania, ktorý ju obstaráva. Ten však môže požadovať čiastočnú alebo 
úplnú úhradu nákladov za obstaranie územnoplánovacej dokumentácie od orgánov štátnej 
správy, orgánov samosprávnych krajov, obcí, fyzických osôb alebo právnických osôb, ktorých 
výhradná potreba vyvolala obstaranie územnoplánovacej dokumentácie. Do konca februára 
môže obec požiadať o dotáciu na spracovanie Zmeny a doplnkov územného plánu. Je však 
potrebné mať zabezpečené prostriedky na spolufinancovanie projektu. V tomto prípade, keďže 
potreba rozšírenia územného plánu je na žiadosť právnickej osoby, bude obec Dulov požadovať 
úhradu nákladov za obstaranie (výšku spolufinancovania + ostatné nevyhnutné náklady) od 
spoločnosti Lipatech, s ktorou na základe odporučenia právneho zástupcu obce bude uzatvorená 
zmluva o vzájomnej spolupráci. 
 
R.Mikulová – či máme o vedomosť o tom, čo tam chcú stavať 
 

Starosta obce – OZ bude znovu schvaľovať Územný plán a v ňom musí byť presne definovaný spôsob 
využitia pozemku 
 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 18/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 

 
K bodu 6. – Žiadosť o vydanie súhlasného stanoviska na elokované pracovisko Súkromnej 
základnej umeleckej školy so sídlom v Tuchyni 
 

 Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesla R.Mikulová.  

Od roku 2019 prebieha v obci výučba umeleckých odborov v spolupráci so  Súkromnou 
základnou umeleckou školou (SZUŠ) z Trenčianskej Teplej.  Zástupca SZUŠ Mgr. Ukropec 
chce od školského roka 2024/2025 otvoriť Súkromnú základnú umeleckú školu so sídlom v obci 
Tuchyňa a v rámci nej ako súčasť aj zriadiť Elokované pracovisko v našej obci. Zriadiť školu 
alebo školské zariadenie možno až po jej zaradení do siete škôl, ktorú spravuje Ministerstvo 
školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky. Termín predkladania žiadosti 
o zaradenie do siete škôl je 31. marec kalendárneho roka, ktorý predchádza roku, v ktorom má 
byť škola zaradená do siete. K zaradeniu je potrebný súhlas obce a doklad o zabezpečení 
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priestorov (Zmluva o budúcej zmluve o nájme nebytových priestorov). Dovtedy bude činnosť 
SZUŠ v Trenčianskej Teplej prebiehať tak ako doteraz. 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 19/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 7. – Návrh Zmluvy o odvádzaní odpadových vôd  medzi dodávateľom služby 
Obcou Dulov a producentom odpadových vôd Obcou Horovce 
 

 Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesol J. Pánov.  

V zmysle uznesenia OZ č. 6/2023 bod E/  bola v spolupráci s advokátskou kanceláriou 
LEGAL POINT s.r.o. doplnená a vypracovaná nová ,,Zmluva o podmienkach odvádzania 
odpadových vôd“ medzi dodávateľom služby obcou Dulov a producentom  odpadových vôd  
obcou Horovce“, do ktorej boli zapracované pripomienky a návrhy v zmysle pracovných 
stretnutí a prijatých uznesení. Následne bola zaslaná na pripomienkovanie Obci Horovce. Právny 
zástupca obce Horovce dňa 20.2.2023 informoval našu právnu zástupkyňu o akceptovaní 
pripraveného návrhu zmluvy. Po schválení zmluvy bude táto zaslaná Obci Horovce na podpis. 
 

Starosta obce – starostka obce Horovce na osobnom stretnutí požiadala o predĺženie termínu na 
vybudovanie merného žľabu kvôli nepriaznivému počasiu 
 

Ing. M.Mišovec – sa zaujíma, či už začali s prácami 
 

Starosta obce – merný žľab sa buduje nový, jeho potrebné vyrobiť ho namieru, čo sa v súčasnosti 
už realizuje 
   

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 20/2023  
 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 8. – Návrh Zápisu do kroniky za rok 2022 
 

 Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesla M.Kušnierová. 

Kronikár obce p. Jozef  Parišev predložil starostovi obce dňa 8.2.2023 návrh Zápisu do 
kroniky obce za rok 2022. Uvedený návrh bol dňa 8.2.2023 zaslaný poslancom OZ na 
pripomienkovanie.  K návrhu bola doručená pripomienka od poslankyne M. Kušnierovej s tým, 
že na str. 6 je mylne uvedené meno občana, ktorý v rámci BOD vystavoval zbierku podpisov 
športovcov. Správne má byť uvedené Jakub Mišík. Iné pripomienky neboli doručené. Meno 
v návrhu bolo opravené a kronikár obce bude na túto skutočnosť upozornený pred zápisom. 
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K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 21/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 9. – Správa o činnosti  
 

Správu predložil starosta obce Ing. Jozef Šamaj. Informoval o nasledovnom:  
- bola vypracovaná „finálna“ Zmluva o odvádzaní odpadových vôd 
- bola pripravená Zmluva o dlhodobom prenájme pozemkov pod „ružencové schody“ 

na Galovici 
- bola podpísaná Zmluva o dielo s firmou Arkon Ateliér Pov. Bystrica na vypracovanie 

projektovej dokumentácie na rekonštrukciu KD 
- dňa 18.2.2023 sa uskutočnili Fašiangy v obci, ktoré zorganizoval DHZ Dulov 
- upratanie Zberného dvora 

 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 22/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 10. Rôzne 
 
Návrh zástupcov do Výboru Urbárskej obce, p.s. 
 

Na základe spoločného stretnutie starostu obce, poslancov a zástupcov Urbárskej obce 
pozemkové spoločenstvo Dulov bol do výboru Urbárskej obce navrhnutý J. Pánov a do dozornej 
rady Urbárskej obce Ing. V. Backo 
 
K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 23/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
   
Rekonštrukcia verejného osvetlenia – výmena žiaroviek za úsporné LED 
 

 Informáciu k bodu predniesol Ing. M.Mišovec. Na základe záverov z rokovania OZ dňa 
26.1.2023, predložil Ing. M.Mišovec cenovú ponuku na výmenu 5 ks LED žiariviek na ulici 
Fúsek-Gajdoš v celkovej sume 305 €.  
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K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 24/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
Kontajnery na použité šatstvo 
 

 Informáciu k bodu predniesol Ing. T. Staňo. V obci sú umiestnené 3 ks kontajnerov na 
použité šatstvo, 1 ks pri RD č. 267 (p.Burdejová) a 2 ks pri Obecnom úrade. V prípade, že je 
kontajner plný, nechajú občania vrecia alebo tašky položené na zemi, následne sa začne pri 
kontajneroch objavovať aj iný odpad a to narušuje celkový vzhľad obce. Navrhuje presunúť 
kontajnery za KD, kde sa vybuduje verejne dostupný priestor pre tieto kontajnery.  
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 25/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
Slávnosť „Uvítanie detí do života“ 
 

 Informáciu k bodu predniesol Ing. M.Mišovec. Na rokovaní OZ dňa 26.1.2023 navrhol 
obnovenie tejto slávnosti. Predložil starostovi obce a aj poslancom informáciu o tom, ako bude 
slávnosť organizačne prebiehať.  
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 26/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo, M.Gabriš, M.Kušnierová, R.Mikulová,  
Ing. M.Mišovec, J.Pánov, Ing. T.Staňo 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 11. - Diskusia 
 

 

R.Mikulová – informovala, že na nedeľu 12.3.2023 o 15.00 hod. je pre občanov zabezpečené 
divadelné predstavenie Divadla Hugo. Cena za predstavenie je 600 €. Vstupné bude 5 €. 
 

Starosta obce – v spolupráci s pánom kaplánom sa organizuje stolnotenisový turnaj v sobotu 
18.3.2023. Poprosil poslancov o pomoc s organizačným zabezpečením. 
 

M.Gabriš – na základe podnetu od občanov upozorňuje na prepadávanie krajnice cesty za 
kostolom smerom k areálu PD k firme RAMIL, nakoľko chodia tadiaľ ťažké nákladné autá 
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M.Kušnierová – hasiči si pri ČOV svojpomocne vybudovali cvičisko. Teraz sa tam začali iní 
voziť na motorkách a autách. Dotazuje sa, či by sa z ČOV nedala nasmerovať kamera na 
cvičisko. 
 

Starosta obce – plánuje na ČOV osadiť stĺp, na ktorý sa pripevní kamera, nakoľko občania nosia 
k bráne odpad a kamera, ktorá tam je v súčasnosti je umiestnená tak, že sníma iba areál a nie je 
vidieť za plot. Navrhol, že sa môže ďalší stĺp osadiť na nádrž a z neho nasmerovať kamera na 
cvičisko. 
 

 
K bodu 12. - Záver 
  
 Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil ustanovujúce zasadnutie OZ. 
 
 
                                                                                                                                 
Zápisnica je prečítaná a overená  ____________________________ 

                O v e r o v a t e l i a 
 
 


